
Styremøte 15.10.2018

Sted: Hos Iren Sommerset

Tilstede: Liv Hangeland, Dagfinn Brørs, Beint Foss, Iren Sommerset, Harald Brekke

Saker behandlet på møtet:

1.Godkjenning av forrige referat

2.Oppdatering av forsikringer

3.Forberede tilsyn av Mattilsynet

4.Problemer med Telenor abonnement

5.Forberede dugnad

6.Status økonomi, purringer

7.Eventuelt

1.godkjenning av referat

Referatet godkjent

2. Forsikring

Forsikringen ble tegnet etter rettsaken mot AT Skog. Det er spørsmål om hva de enkelte poster 
omfatter. Er alle relevante og i så fall hav bør nivået være? Dette må gjennomgås med 
forsikringsselskapets agent. 

Iren tar kontakt.

I tillegg må vi avklare om loven pålegger visse forsikringer.

3. Forberede tilsyn av Mattilsynet

Mattilsynet ønsker muntlig orientering om:

Status og få litt oversikt og forklaring om anlegget

Hva vi har planlagt videre

Om rutiner og internkontroll fungerer

Mattilsynet ønsker skriftlig dokumentasjon:

Rapport/beskrivelser av UV-anlegget

Prøvetakingsplan

Rutiner

Harald sender rundt beskrivelse av rutinene vi ble enige med Mattilsynet om.



Kenneth må utarbeide skriftlig dokumentasjon av punktene over.

4. Problemer med Telenorabonnement

Adresselisten ble slettet da vi skiftet abonnement. Kenneth tar dette opp med Telenor for å få den fram 
igjen.

5. Forberede dugnad

Invitasjon til dugnad er kun sendt ut på facebook. Iren foreslår å sende ut invitasjon til dugnad på e-
post også. Iren ordner bevertning – dette er en måte å belønne de som deltar på dugnaden

6. Status økonomi, purringer

Vannverket har drøyt kr 400 000,- på konto. Regnskapsansvarlig har sendt ut de nødvendige 
purringen for i år samt for tidligere år. 

Neste år må vi innføre et system med nummererte fakturaer.

7.Eventuelt

Ingen saker under Eventuelt.


